
PRO - MORIJA 

Sa sastanka radne grupe formirane za pripremu prijedloa 

du -orone 4oncepcije Kuzeja prehrane, održanog 14. 1. 15.11, 

1983. sodine u prostorijama Fauzeja prehrane "Podravka". 

irisitni; Tomislav 'ola (Muzejski dokumentacioni centar Zagreb) 

Branka :3u1c ( MDC ZaEreb), 

Ivan daramija, Nebojša Gubanovič, Smiljana Ifetr-MarUc 
"Podravka". 

Prisutni su se upoznali s rasporedom zgrada muzeja radnih 

izložbenih prostorija, depoa i dvorišnog prostora. Nakon toga 

preledana je dokuc,entacija vezana uz osnivanje muzeja, doku-

mentacija eksponata, fotodokumentacija, nacrti postoje6e; stanja 

zgrada i planovi nadogradnje muzeja. 

U razE;ovorima koji su slijedili razmatrano je: 

liefrxistracia muzeja: 

potrebno je .5to prije riješiti to pitanjel pocotovo zbog toga 

što ue postoje neke ve4e prepreke za registraciju, a bez nje 

nije mogu6a norma1na djelatnost muzeja i financiranje van 

SOU- a. 

l'rostorni problepw 

potrebno je utvrditi prostorne mogu6nosti razvoja muzeja, 

kratkoroSne i dugoro6ne (prošitenje na dio koji je zada iznajmljen 

"Izvoru", uredenje postojećih zgrada, nadogradnja) kako bi se 
u to mogla uklopiti koncepcija buduće postave muzeja. 

Arhiv "Podravke" 

dolcumentacloni centar o_prehrani i knjižnica:

ispitkti mogu6nost kako uklopiti u rad muzeja i arhiv "Podravke" 

koji obrađuje povijest i razvoj ".:'odravke". Pošto je to jedan 
od zadataka muzeja, a jedaim dijelom se na tome Cad/ i u RO 

Istraživanje l. rawvoj, trebalo b1 tu djelatnost spojiti. 

U djelatnosti muzeja planira se stvaranje dokumentacionot3 

centra o prehranf, u vezi toga razmatrani su razni načinl 
za prikupljanje podataka anketal stručn1 časopis i sl. 
Uz formiranje knj1žnice muzeja treba 1spitati mogu6nost spajanja 

sa stručnom knjižnicom "Podravken tako da b1 se dio te knj/inice 
amjestio u muzeju (star1ja 1zdanja 1 sl.) 



ff

okviru Dlaniranja rezvoja muzeja, koncepcije, dokumentiranja, 

ne smije se zanemaritf problem pomanjkanja struffiaog kadra, 

pofto se eva djelatnost ( bez obzira na suradnju vanjokfh 

suradnika) ne može obavljatf kao do sada. 

POFULARIZACIJA MUZLJA: 

Za popularizaciju muze3a, i prdalobivanje suradnje pootojf 

mogu6noot održavanja predavanja u Zagrebu planfra se preda-

vanje ma Društvo muzealaca i za BED ( Hrvatsko etnoloko 

društvo). Postojf mogučnost i organizacfje međunarodnog 
savjetovanja na tenu muzeja threhraue koje bi organizirala 

"1-odravka" pdo pokroviteljetvom ICOM-a. Q uvjetima je potrebno 

jo razgovaratf. 

once!pcija 

mora se izradftf detaljna dugoročna koncepcfja u kojoj če se 
istači glavni pravaf orijentacfje muzeja, aačin priztupa 
rai i obrada podataka vezana uz djelatnost muzeja. 

fzradom prijedloga takve koncepofje počinje oe odmah, alf 
biti če potrebni jo!'; razcovorf i razmatranja nekih bitnfh 
pitanja. 3udui da je ovo prvi sastanak radne grupe, raspravlja-

lo se samo o najbitnijim informacijama i prijedlozima, ma 

daljnji rad. Pošto prijedlog koacepcije prvenotveno zavisi od 

moučnosti i potreba "ilodravken, uskoro 6e biti odrUn Jo 
jedan sastanak u na kojem če sudjelovatf jcA'; 
r3fri krug radnika iz "Podravke", a u grebu (M) ) če se 

) 
drugi tx‘jedan sastati predstavnik muzeja i MDC-a zbo_ 

komplehranja dokumentacfje f radnog dogovora. 

Pribilježila 

iztiljana Fetr-Narčee 

U Koprivnici, 16.11.1983. 


